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Protokół Nr 63/ 2023 

 

z wspólnego posiedzenie Komisji Budżetu i Rolnictwa, Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Kluczborku w dniu 23 października 2023r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na LVIII Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

3.Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia. 

Osoby zaproszone na komisję: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek 

Organizacyjnych Powiatu. 

 

 

Ad.1. 

Wspólne Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa- 

Mariusz Pieńkowski, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag 

do porządku. We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło w sumie 18 radnych. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -10 za, 1 radny nie głosował.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- 8 za, 1 radny nie głosował.  

 

 

Ad.2.  

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia materiałów na LVIII Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który przedstawił zmiany  

w budżecie. Jedna ze zmian to 8.000,00 zł - zwiększenie dochodów bieżących z tytułu dotacji 

z Gminy Wołczyn z przeznaczeniem na montaż progów wyspowych na odcinku drogi 

powiatowej nr 1341O w miejscowości Ligota Mała. Kolejna zmiana- 15.000,00 zł - 

zwiększenie dochodów bieżących z Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

na potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. Kolejne to 

zwiększenie dochodów bieżących, wydatków bieżących. Jeśli chodzi o uchwałę dotyczącą 

wieloletniej zmiany finansowej to w związku z przyznaniem dla Powiatu Kluczborskiego 

dofinansowania ze środków Programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych wprowadzono nowe przedsięwzięcia: Modernizacja sieci dróg powiatowych 

na terenie Powiatu Kluczborskiego na lata 2024-2025. Powiat pozyskał dofinansowanie w 
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kwocie 7 000 000zł. Kolejno Powiat otrzymał dofinansowanie 2 000 000zł na budowę 

infrastruktury turystycznej w obrębie ulicy Jagiellońskiej w Kluczborku na lata 2024-2025. 

Kolejno wykorzystanie OZE na potrzeby działalności placówek pomocy społecznej Powiatu 

Kluczborskiego w 2024roku. Montaż fotowoltaiki Powiat planuje na budynku DPS  

w Kluczborku przy ul. Wołczyńskiej. Przy okazji remontu Powiatowego Ośrodka 

Rehabilitacji w Kluczborku Powiat planuje tam też zamontować fotowoltaikę. Wartość 

dofinasowania to 1 000 000zł. Łącznie Powiat otrzymał 10 000 000zł dofinansowania.  

 

Wobec braku innych zapytań Przewodniczący przeszedł do zaopiniowania  

przez poszczególne komisje budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023.  

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -9 za, 1 radny wstrzymał się, 1 radny nie głosował.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- 8 za, 1 radny nie głosował.  

 

Następnie w związku z tym, że radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Przewodniczący poddał projekt uchwały  

pod zaopiniowanie.  

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -9 za, 1 radny wstrzymał się, 1 radny nie głosował.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- 8 za, 1 radny nie głosował.  

 

Kolejno przedstawiono projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LVI/343/2023  

z dnia 25 września 2023r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. Głos zabrał Pan Starosta 

Mirosław Birecki, który powiedział że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie proponuje 

podział środków jako najbardziej celowy i uzasadniony ze względu na społeczne potrzeby 

osób niepełnosprawnych. Zmiany są zgodne z planem finansowym środków PFRON 

przekazanych do dyspozycji Powiatu Kluczborskiego na 2023 rok.  Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod zaopiniowanie.  

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -10 za, 1 radny nie głosował.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- 8 za, 1 radny nie głosował.  
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Następnie przedstawiono projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/49/2019 Rady 

Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca 2019r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag do projektu Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -10 za, 1 radny nie głosował.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- 8 za, 1 radny nie głosował.  

 

Następnie przedstawiono Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Kluczborskiego za lata 2021-2022. 

Kolejno przedstawiono sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku  

za okres od 10.08.2023 r. do 25.09.2023 r. 

 

Ad.3. 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu poświęconego wolnym wnioskom. Głos zabrał 

Pan radny Piotr Pośpiech, który zapytał o wszczęcie procedury zmierzającej do rozwiązania 

stosunku pracy z Dyrektorem DPS-u w Kluczborku. Czy Pan Dyrektor pracuje? Czy jest 

ogłoszony konkurs na to stanowisko? Pan Starosta odpowiedział, że decyzją Urzędu 

Wojewódzkiego Powiat został niejako zmuszony do takich działań. Po kontroli z Urzędu 

Wojewódzkiego zostało stwierdzone, że Dyrektor DPS-u w Kluczborku został powołany  

na stanowisko niezgodnie z prawem. Został zatrudniony bez wymaganego stażu pracy,  

na stanowisko Dyrektora. Nie spełniał wymogów na to stanowisko ze względu na zbyt krótki 

staż pracy. Urząd Wojewódzki stwierdził jeszcze nieprawidłowość w zakresie kwalifikacji 

obecnego Dyrektora dotyczących studiów podyplomowych w zarządzaniu jednostkami 

organizacji pomocy społecznej. W wystąpieniu pokontrolnym jasno zostało napisane,  

że Organ zobowiązany jest do doprowadzenia aktualnego stanu do stanu zgodnego z prawem. 

Organ wystąpił do Rady Gminy Lasowice Wielkie o zgodę na rozwiązanie stosunku pracy  

z Dyrektorem DPS-u. Ten temat jest nadal procedowany. Dyrektor nadal pracuje. Głos zabrał 

Pan radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że jeśli chodzi o pracę zawodową Dyrektora  

to minął ponad 3 letni okres zatrudnienia w DPS-ie (wymagany 3 letni okres zatrudnienia  

w jednostce pomocy społecznej). Radny zaciekawiła kwestia niezgodności w kwestii 

wykształcenia Dyrektora. Z informacji które posiada Pan radny Piotr Pośpiech wynika,  

że Pan Dyrektor posiada dyplom ukończenia wyższej uczelni z zarządzaniem pomocą 

społeczną. Pan Starosta wyjaśnił, że Pan Dyrektor posiada Dyplom ukończenia uczelni 

wyższej ale Urząd Wojewódzki stwierdził, że nie miał wymaganych kierunkiem studiów 

ilości godzin. Na dzień dzisiejszy Dyrektor ma potwierdzone wykształcenie (to była wina 

uczelni), Dyplom został sprostowany przez uczelnię. Jeśli chodzi o staż pracy, to jeśli ktoś 

został zatrudniony niezgodnie z przepisami, w momencie zatrudnienia nie miał wymaganego 

stażu pracy to w tej jednostce staż pracy, który uprawnia do zajmowanego stanowiska nie 

biegnie. Głos zabrał Pan radny Damian Buła, który powiedział, że Komisja Rewizyjna w 

trakcie kontroli w DPS-ie Kluczbork zajmie się wnikliwie tym tematem. Poprosił o przesłanie 

wystąpienia kontrolnego z Urzędu Wojewódzkiego  do wszystkich radnych w celu 

zapoznania się. Głos zabrała Pani radna Celina Zając, która zapytała ile lat brakuje Panu 
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Dyrektorowi do wymaganego stażu pracy? Pan Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejszy 

nie spełnia wymogów. Głos zabrał Pan radny Piotr Pospiech, który powiedział, że Pan 

Dyrektor jest dyplomowanym pielęgniarzem ze specjalnością epidemiologiczną, co było 

prezentem od losu i nikt nie był w stanie tego przewidzieć w czasie pandemii.  

 

Ad.4. 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim  

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono.   

                          

                                     

 
 Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa  

Mariusz Pieńkowski  

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny  

Robert Wietrzyk  

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia,  

Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Środowiska  

Wojciech Smolnik  

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg,  

Wniosków i Petycji  

Ryszard Okaj  

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Damian Buła  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała :  

Anna Klyszcz 


